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Protokół nr 34/09 
posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 1 grudnia 2009 r. w godz. od 1500 do 1530 w sali  
nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 
 
Obecni członkowie Komisji: 
1/ Mieczysława Gajewska – przewodnicząca Komisji,  
2/ Waldemar Brzeziński – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Mieczysław Jurewicz, 
4/ Stanisław Kulikowski, 
5/ Ewa Sidorek, 
6/ Anna Ruszewska. 
Nieobecny:  
Andrzej Matusiewicz  
W posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Marek Buczyński – zastępca prezydenta, 
2/ Wiesław Stelmach – skarbnik miasta, 
3/ Alicja Jacewicz – naczelnik Wydz. O, 
4/ Irena Kościuch – podinspektor w Wydz. O, 
5/ Maciej Gołaszewski – inspektor w Wydz. O. 
   
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Mieczysława Gajewska, która powitała 
zebranych i zapytała o uwagi do porządku posiedzenia.  
 Uwag nie wniesiono, wobec czego został przyjęty następujący porządek 
posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 33/09 z dnia 17 listopada 2009 r. posiedzenia 
Komisji O światy i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budŜetu miasta na 2010 rok  
w dziale 801-oświata i wychowanie, w dziale 803-szkolnictwo wyŜsze oraz  
w dziale 854- edukacja opiekuńczo-wychowawcza.  

 

3. Wolne wnioski. 
 

 
Ad pkt . 1. 
Przyjęcie protokołu nr 33/09 z dnia 17 listopada 2009 r. posiedzenia Komisji 
Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 
 
Mieczysława Gajewska zapytała o uwagi do ww. protokołu.  
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Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeŜeń, wobec czego przewodnicząca 
Komisji stwierdziła, Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję.   
 
 
Ad pkt . 2.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budŜetu miasta na 2010 rok  
w dziale 801-oświata i wychowanie, w dziale 803-szkolnictwo wyŜsze oraz  
w dziale 854- edukacja opiekuńczo-wychowawcza.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu nr 46/09 posiedzenia 
Komisji Finansowo-BudŜetowej z dnia 3 grudnia 2009 r. 
 
Wiesław Stelmach poinformował, Ŝe projekt budŜetu powstał w ścisłej 
współpracy z Regionalną Izbą Obrachunkową i został wypracowany  
w Rajgrodzie na rocznej naradzie wszystkich skarbników z terenu 
województwa. Mimo uzgodnień dokonanych na naradzie, RIO przekazał jeszcze 
kilka uwag, które zostały uwzględnione i będą zgłoszone jako autopoprawki do 
projektu uchwały. Zmiany polegają na: 
- w § 7 wykreśla się „emisji papierów wartościowych oraz”, 
- w § 10, pkt. 1, po przecinku wykreśla się „samorządowych”, 
- w § 13, ust. 2, lit. a, w trzecim wersie skreśla się „oraz na zadania wynikające  
  z kontraktów wojewódzkich”, w pkt. b, wers drugi, skreśla się „działania  gminy”, 
- w § 14 dopisuje się po myślniku „tabelę stanowiącą załącznik nr 1 i 1a”, 
- w § 15 dopisuje się po myślniku „tabelę stanowiącą załącznik nr 2 i 2a”, 
- na str. 136 w załączniku 3a w tytule powinno być „Zadania inwestycyjne na    
  2010 rok”, a nie na 2009 rok.  
 
Wiesław Stelmach odczytał autopoprawki, które zostaną przez prezydenta 
miasta Suwałk wprowadzone do projektu uchwały w sprawie budŜetu miasta na 
2010 rok na przyszłej sesji Rady Miejskiej w Suwałkach.  
 
Mieczysław Jurewicz przypomniał, Ŝe były juŜ prowadzone rozmowy na temat 
terenu przy ul. Wesołej, obok Zespołu Szkół nr 2, który miał być przeznaczony 
na boisko szkolne. W związku z powyŜszym zapytał, czy Liceum 
Ogólnokształcące nr 2 jest jedyną w naszym mieście szkołą, która nie ma 
boiska? 
 
Marek Buczyński odpowiedział, Ŝe Liceum Ogólnokształcące nr 3 oraz Szkoła 
Podstawowa nr 9 równieŜ nie mają boiska. Teren przy ul. Wesołej brany był pod 
uwagę, gdy dwa lata temu realizowano program „Moje Boisko – Orlik 2012”, 
ale jego powierzchnia jest za mała.   
 
Mieczysława Gajewska zapytała, dlaczego w rozdziale „Oświata i wychowanie”  
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w paragrafie 4390 „Zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz  
i opinii”  zwiększono wydatki budŜetowe z 4 tys. zł na 12 tys. zł?   
 
Irena Kościuch wyjaśniła, Ŝe wzrost środków finansowych w tym paragrafie 
wiąŜe się z wykonaniem ekspertyz budynków w Szkole Podstawowej nr 7 oraz 
Zespole Szkół nr 10 w Suwałkach.  
 
Waldemar Brzeziński zapytał, czy w przyszłym roku przewidywane są 
podwyŜki wynagrodzeń dla pracowników administracji i obsługi zatrudnionych 
w szkołach i placówkach oświatowych? 
 
Marek Buczyński – podwyŜki wynagrodzeń dla pracowników oświaty są 
przewidywane na poziomie 1%, czyli tyle samo, co dla pracowników 
samorządowych. 
 

 
Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań do projektu uchwały, wobec 

czego przystąpili do głosowania.  
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 6 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 

 
Komisja Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach na 

posiedzeniu w dniu 1 grudnia 2009 r., pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie budŜetu miasta na 2010 rok w dziale 801-oświata i wychowanie,  
w dziale 803-szkolnictwo wyŜsze oraz w dziale 854- edukacja opiekuńczo-
wychowawcza. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 3.  
Wolne wnioski. 
 
Mieczysław Jurewicz podziękował Zastępcy Prezydenta za przygotowanie 
informacji dotyczącej podwyŜek dla administracji i obsługi w 2009 r.  
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Mieczysława Gajewska – czy są jakieś procedury, czy wytyczne mówiące  
o tym, jak dyrektorzy szkół mają zorganizować zastępstwa za nauczycieli, 
którzy są na zwolnieniach lekarskich, konkursach przedmiotowych, zawodach 
sportowych lub wycieczkach.  
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Marek Buczyński – nie ma takich wytycznych. Organizacja pracy szkoły leŜy 
w kompetencji dyrektora.  
 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Wychowania 
  Rady Miejskiej w Suwałkach 
     

Protokołowała:                 Mieczysława Gajewska 
Katarzyna Gałazin     
  
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej    
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
 


